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Protokoll 

1. Kommunalråd Catherine Öhrqvist öppnade mötet 

 

2. Upprop närvaro för ersättning, se närvaro 

 

3. Till ordförande vid dagens möte valdes Lana Bolori 

 

4. Till sekreterare vid dagens möte valdes Melissa Ychoo 

 

5. Dagordningen godkändes, en övrig fråga lades till 

 

6. Förra mötets anteckningar från den 15 mars  

Innan Hearingen gick man igenom kvällen program och fick en varsin 

ungdomsråds tröja.  

Förra mötets protokoll godkänns.  

 

7. Fråga om hur anteckningarna från Hearingen ska användas 

Biläggs med protokollet från den 15 mars och skickas till kommunsty-

relsens ledamöter.  

Anteckningarna från Hearingen skickas ut igen av Charlotta för att på-

minna om möjlighet lägga medborgarförslag från ungdomsrådet som 

ungdomspolitiker gemensamt ombeds ska ta fram. Ungdomsrådet med 

Kommunalråd följer hur frågorna utvecklar sig.  

 

8. Årets demokratidag Tema Agenda 2030 Social hållbarhet  

Förslag demokratidag v.42. Kommunens budget är liten och man behö-

ver därför kunna använda lokalerna Hälsoäventyret; Generator och Bion 

i Gamla Bålsta. Temat är Agenda 2030. Social hållbarhet. Använda de 
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olika lokalerna för att jobba med olika delar av social hållbarhet. An-

vända alla sinnen för att göra arbetet mer praktiskt och lärorikt. Ung-

domsrådet ska leda. Struktur och ordning. Presentera dilemman för ung-

domarna som de ska lösa. Scenarion/Case att jobba kring. 

 

Mellanmöte inom snar framtid för att förbereda inför demokratidagen 

med lokalerna. Interagera med ämnet med hjälp av praktiska övningar. 

Inför det mötet ska vi fokusera oss på några specifika problem med 

bakrundsberättelser för att introducera problemet för ungdomarna. 

Stärka ungdomarna i sig själva. Det är viktigt för att ungdomar ska våga 

säga ifrån. Civilkurage är viktigt för att härskartekniker ska hindras. För-

slag om att bjuda in ungdomsförbund till att delta på demokratidagen 

och mingla med ungdomarna under rasterna. Dessa förbund kan presen-

tera viktiga sociala frågor såsom HBTQI+-frågor. Det är viktigt att så 

många som möjligt kommer på mellanmötena då det är nödvändiga pla-

neringstillfällen. Det är viktigt att politikerna och tjänstepersonerna i 

kommunen ger ungdomsrådet riktlinjer och inspiration.  

 

Mellanmöte på generator kl. 17-19 den 16/5–23, för att jobba vidare.  

 

9. Fika 

 

10. Rapport från de som var på Sveriges ungdomsråds kongress 

Nils, Bella och Wille 

Bella berättade att det var en del svåra ord som användes på kongressen. 

Övrigt så tas punkten nästa möte då Nils och Wille kan vara med.  

 

11. Genomgång av föreslagna ändringar i Rådets Reglemente  

Vi är medlemmar i SVUNG. Vara äldre i ungdomsrådet. Vi beslutar att 

lägga till två punkter i reglementet att Håbos ungdomsråd. För att få 

hjälp med ekonomi, vilka representanter som ska väljas till kongressen i 

SVUNG. Komplettera med nya medlemmar om några blir tvungna att 

avvika. Varning om att bli utesluten är inte helt oproblematiskt. Ung-

domsrådet behöver bli bättre på att marknadsföra. Kommunen måste bi 

bättre på att annonsera. Ändra i reglementet så att man kan gå med fritt 

under året. Skaffa en Facebook sida, Instagram, Tiktok grupp. Sätta upp 

affischer på grundskolor och gymnasiet. Hur tar vi emot information? Vi 

går ut till olika skolor och berättar om det. Vi lägger till punkter i regle-

mentet om att bli påmind om en deltagare är frånvarande över 3 till-

fällen. De som redan är invalda har möjlighet att sitta kvar. Ungdomar 

mellan 13–25 år kan väljas till ungdomsrådet. Ungdomspolitiker och 

kommunalråd går igenom resten av reglementet.  

 

12. Övrig fråga  

Vad sker med alla ombyggnationer runt om i Bålsta? 

Byta ledningssystem runt om i Bålsta.  

Simhallen bli klart till 2024.  

Plana ut gupp i asfalten.  

Ungdomsrådet kan marknadsföra på Håbo festdag.  

 

13. Mötet slutade lite efter utsatt tid ca. 19.35 

 


